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Lokaal Overleg Kinderopvang 24 maart 2021 
 

Aanwezig : Stefanie Houtteman (SH), Tineke Lambert (I-mens), Julien Vandenhoucke (diensthoofd 

VT), Krista (Agentschap Opgroeien), Wim Vandevelde (voorzitter ) , Aurora ( Deklavertjes 4), Carla 

Schacht (Fiola vzw), Dominique (Niki’s Filous ) , An Kiekens (Felies) , Kathleen Tonneau (coördinerend 

directeur Campus Glorieux), Valérie Rousseau (coördinator BKO) , Siska De Groote (HvhK), Sarah 

Moustahfid (stagiair HvhK), Eva Vandenbergh (Sprookjesbos), Christ’l Janssens ( KO Glorieux), Koen 

(Academie)  

Verontschuldigd : Marjan Loman  (Academie), Louise Bellinck ( Samenlevingsopbouw), Phillipe  

(sportdienst), Piet (Samenlevingsopbouw) 

AGENDA 

- Korte terugkoppeling acties en noden vanuit de werkgroepen Armoedebeleidsplan 
- Innoverend project Huis van het Kind Ronse 
- Decreet Buitenschoolse activiteiten 
- Kinderopvang en voorinschrijving kwetsbare groepen  
- Ondersteuningsmogelijkheden : Fiola vzw (GIO voor kinderen met een beperking ea  

VCOK - Komma vzw – Mentes : ondersteunen LOK 
- Lokaal loket Kinderopvang : registratie en software 
- STAVAZA : aanvragen voor 10 bijkomende plaatsen inkomenstarief (T2) voor Ronse.  
- Varia :  vaccinatie reservelijst voor onthaalouders,. 

 

Aurora De Waele doet stage bij  de Klavertjes 4 en zal hen vertegenwoordigen. 

Korte terugkoppeling werkgroepen Armoedebeleidsplan 

Vanuit werkgroepen Armoedebeleidsplan… 
Een korte samenvatting uit de werkgroepen die doorgegaan zijn in het kader van het 

armoedebeleidsplan. Er werden verschillende werkgroepen bijeengeroepen rond thema’s werk en 

opleiding, jongeren,  kinderen en maatschappelijke participatie. Hieronder een samenvatting onder 

de vorm van de huisjes. De prioriteiten zijn erin vervat die de deelnemende actoren vanuit 

verschillende sectoren verwoordden, die zouden een proactief en preventief beleid kunnen 

vormgeven in Ronse mbt het thema armoede.  

Ik wil kort de huizen overlopen per relevante werkgroepen voor ons overleg. De fundamenten zijn de 

visie en de doelstellingen (in het groen) maar het huisje zelf zijn de acties die gekomen zijn uit de 

actoren, dit zijn dan ook de bouwstenen. Korte toelichting: op het einde van elke werkgroep werd er 

gestemd op acties die de actoren konden indienen, daar staan de punten voor in het huisje.  
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Innoverend project Huis van het Kind Ronse :  
 
Vanuit Agentschap Opgroeien werd er een subsidie-oproep gelanceerd. Voor Innoverende projecten 
voor de HvhK is Ronse 1 van de 96 steden en gemeentes die mag indienen. We hebben vanuit de 
stuurgroep samen beslist de link te leggen naar de prioriteiten/acties die kwamen uit de 
werkgroepen van het armoedebeleidsplan. De werkgroepen uit de stuurgroep hvhK behandelen 
dezelfde thema’s dan deze die naarvoor kwamen tijdens de werkgroepen van het 
armoedebeleidsplan. 
 
We hebben 3 werkgroepen vanuit de stuurgroep HvhK  : 
1 -  Voorschools traject: waarbij we de verbinding willen maken met de nog niet schoolgaande 
kinderen naar de aanmelding van de kleuterschool (daarvoor hebben we oa ook speelboxen gekocht 
vanuit Huis van het Kind, deze zetten we in met de partners zoals Wiegwijs en K&G. Deze worden 
ingezet om rond de ontwikkeling van de kinderen bezig te zijn.  
2 -  Huiswerkbe(ge)leid aan huis 
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3 -  Jongerenwelzijn 
 

20% van de kinderen in het eerste leerjaar in Ronse hebben 1 jaar schoolse achterstand. Dit is dubbel 
zoveel als het cijfer in Oost Vlaanderen. Dat percentage stijgt doorheen de leerjaren van het basis en 
secundair onderwijs en raakt moeilijk bijgebeend. Vanuit de Ronsiesche scholen, welzijnsorganisaties 
en kinderopvang geeft men aan dat er grote verschillen zijn in ontwikkeling bij startende peuters. 
Deze ongelijkheid is dan ook voordien ontstaan. Wetenschappelijke literatuur toont aan dat de 
eerste jaren (0-3jaar) in de ontwikkeling van kinderen een belangrijke rol spelen bij de uitbouw van  
een succesvolle schoolloopbaan en de verdere ontwikkeling van het kind. Ronse kent bovendien een 
hoog kansarmoede cijfer (20,7%) en wordt gekenmerkt door hoge risicokenmerken op armoede 
waaronder hoge populatie gezinnen met een migratie-achtergrond, alleenstaande gezinnen, lage 
inkomens en laaggeletterde gezinnen. 
Via deze nota willen we alvast in grote lijnen beschrijven hoe onze visie omtrent een voorschools en 
schools traject in Ronse verder vorm kan krijgen. We willen een ondersteunend aanbod uitbouwen 
met een specifieke inzet op belangrijke scharniermomenten van gezinnen van voor de geboorte tot 
en met de ondersteuning van het schoolse traject.   
 
Het voorstel dat wij formuleren vraagt versterking in Ronse voor uitbouw van een peri –en prenataal 
netwerk en de uitbouw van huiswerkbegeleiding in Ronse. 
Het project dat we willen indienen gaat over uitbreiding van personeel binnen het Huis van het Kind, 
dit om halftijds coördinerend in te zetten op een pre- en perinataal netwerk in Ronse omdat we bij 
het Voorschoolse traject toch wel goed bezig zijn bij de voorschoolse acties maar dat we wel merken 
dat hoe vroeger we inzetten met een aantal actoren en netwerk opbouwen, hoe beter we preventief 
kunnen werken en meer continuïteit in de zorg kunnen voorzien. Het tweede onderdeel van de 
oproep is dan huiswerkbegeleiding naar Ronse brengen, hierbij willen we samenwerken met 
Uilenspel als partner. Eind mei weten we of de subsidie toegekend wordt aan Ronse.  
 
Het Lokaal Overleg Kinderopvang adviseert de projectaanvraag positief  

 

Decreet Buitenschoolse activiteiten 
Krista –er zijn nog geen uitvoeringsbesluiten maar het is toch belangrijk om een werkgroep samen te 
stellen. Inhoudelijk is er geen bijkomende informatie, maar wel interessante video’s op VVSG, de ene 
video gaat over inhoud en de andere over lokaal bestuur (visie, strategische doelstellingen), het 
decreet behandelt meer dan kinderopvang, ook buitenschoolse activiteiten komen in de regie-rol van 
de lokale besturen. Zoals bv de brede school waar we het eerder over hadden. 
https://www.youtube.com/watch?v=vMCetMGm-NY&ab_channel=AcademieTVKindenGezin 

https://www.youtube.com/watch?v=raEYTGhAsoE&ab_channel=AcademieTVKindenGezin 

- Een visie uitwerken is belangrijk, tips voor opstellen van samenwerkingsverband.  Het gaat 
over buitenschoolse opvang EN activiteiten, zoals gezegd dus ruimer dan enkel kinderopvang 

- Voor bijkomende Middelen van 2023-2024 zou er een deel naar voorgeschoven worden, 
maar weten nog niet wanneer (kan 2021 of 2022 zijn voor de zomervakantie zou er duidelijk 
zicht moeten op zijn)  

- Een kwaliteitslabel voor kleuteropvang bekomen, er is een bundel met info voor 
organisatoren.   

- Julien : financiering  de parameters weren uitgelegd maar weten we al welke de  
belangrijkste zijn?  

- Krista: neen, nog geen duidelijkheid; Het zal afhangen van enerzijds : Op hoeveel zal elke 
stad/gemeente recht hebben en hoe zal dit gaan en hoe zal dit zijn en anderzijds: wat is er al 

https://www.youtube.com/watch?v=vMCetMGm-NY&ab_channel=AcademieTVKindenGezin
https://www.youtube.com/watch?v=raEYTGhAsoE&ab_channel=AcademieTVKindenGezin
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aanwezig? Want er worden al subsidies gegeven en daar dan zeker een groeipad in maar dat 
is dan voor 1 legislatuur dus tot 2024. Daarvoor is 6,3 miljoen uitgetrokken die iets vroeger 
zal zijn. We hopen erop om tegen de zomer meer zicht hierop te hebben. 

- Verder gaat het over:  
o Kinderen woonachtig in Ronse en schoolgaand gaan meer doorwegen 
o Kansarmoede/Kinderarmoede ook een rol in spelen  

- Op basis hiervan zal men een rangorde maken van elke gemeente die in eerste instantie in 
aanmerking zullen komen voor de bijkomende financiën.  

- In principe zou er dan hiervan ook strategische doelstellingen in de BBC moeten worden 
opgenomen worden om de subsidies aan vast te kunnen maken.  

Ronse krijgt momenteel niet zoveel subsidies dus mss kunnen we hier bijkomende aanvraag aan 
doen?  

 

Kinderopvang en voorinschrijving van de kwetsbare groepen:  
Vorige vergadering lag de focus op het armoedebeleidsplan en vooral bij baby’s en peuters. Omdat 

we het LOK ook ruimer zien zou het fijn zijn om even in beeld brengen wat de capaciteiten zijn van 

opvang hier te Ronse.  

- Kinderopvang Ronse  

Speelpleinwerking : capaciteit : Julien:100-120  kinderen afhankelijk van de animatoren, we 

merken dat er groepen een band hebben en daarom vaker komen en bij andere groepen 

minder. Wat opvalt is dat er bij heel wat speelpleinen moeilijk is om animatoren lang vast te 

houden omdat zij heel vaak naarmate ze ouder worden verglijden naar andere jobs waarbij 

ze met jobstudententarief betaald worden. Vorig jaar heeft men de beslissing gemaakt om 

de heel ervaren monitoren toch een jobstudentenstatuut te kunnen aanwerven en aanzetten 

we hopen dan ook dat we die ploeg heel sterk en omvangrijk kunnen houden.  

(Corona periode zijn er 40 kinderen bv tijdens de Paasperiode)  

Villa Creademie: 40 kinderen 

Sportkampen : aanbod voor 117 (in het jaar 2019) 80 – 90 kinderen  

Buurtsport: laagdrempelige vorm met bijna geen voorinschrijving met de gedachte ‘we zijn 

op het plein, kom gerust af’ schattig van 60 kinderen per dag.  

Buurtsport in tijden van Corona nog meer op ingezet. Blijft op twee vaste locaties, nog steeds 

aanwezig met mobiele kampen om bij verschillende wijken een aanbod te kunnen geven op 

bepaalde momenten.  

Voor de speelpleinwerking en de sportkampen :  

IBO : capaciteit : 36 kinderen 

BKO : capaciteit: 250 kinderen per dag in normale omstandigheden over 6 locaties 

 

voorinschrijving kwetsbare groepen :   
We hebben via ons netwerk HvhK een voorinschrijving voor kwetsbare groepen samen met de 

partners in het samenwerkingsverband dit te willen doen. Dit was het idee van vorig jaar voor de 

eerste lockdown, dus met de Paasvakantie zijn we dus gestart met de voorinschrijving voor 

kwetsbare groepen.  

Dit wil zeggen dat alle partners die in het samenwerkingsverband van HvhK die ook werken met 

kwetsbare gezinnen ook de kans kregen voordat de officiële inschrijvingen van start gingen. Siska 

had het gevoel dat dit zeer positief onthaald werd en vroeg zich daarom ook af, of dit iets zou 
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kunnen zijn dat we doortrekken naar een ‘post Corona tijdperk’. Juist omdat er soms een 

drempel is bij de aanmeldingsprocedure voor de kwetsbare kinderen in Ronse aangezien dat dit 

digitaal moet gebeuren.  Zouden we dit kunnen meenemen naar de kinderopvang tot 12j en dus 

die voorinschrijving continueren na de lockdown.  

Vraag naar Julien van Siska: Waren er in het verleden vaste plaatsen die vrijstaan voor kwetsbare 

gezinnen?  

Julien naar Siska: Doorheen de tijd zijn er verschillende manieren gebruikt geweest, voor Corona was 

het zo  : onder initiatief van Luc Balcaen waren er bv bij de speelpleinwerking plaatsen gereserveerd 

waarbij men zei dat deze er waren voor VT1 passers (groep van maatschappelijk kwetsbare). Dan 

begonnen de inschrijvingen en naarmate deze vorderden keken we of de inschrijvingen volledig 

werden ingevuld of laten we de wachtlijsten van de kinderen instromen en dan zo eigenlijk het 

aanbod te laten vollopen. Dit was dus de eerste methodiek. Waar we nu beetje op zijn overgestapt is 

een andere methodiek sinds Corona is, de methodiek van voorinschrijvingen. Het is zelfs zo dat wij 

omtrent Corona zelfs met 3 trappen gewerkt hebben.  

- Eerst de maatschappelijk kwetsbare 

- Daarna de opening naar de inschrijving voor kinderen die een domicilie te Ronse hebben 

- Buiten Ronse 

We hebben hierbij inderdaad gevoeld dat dit op prijs werd gesteld, het is wel zo – en dit is een 

algemene opmerking van de diensten, die zoveel mogelijk proberen in te zetten op digitalisering – 

deze zouden graag met doelgroep van de kansarmen graag het traject volgen dat we deze helpen en 

ondersteunen om zich dan ook digitaal te laten inschrijven. Dit eventueel wel met een voortraject, zo 

kunnen de  gezinnen er ook zelf de zelfstandigheid in krijgen.  

Inzetten op digitalisering, diensten willen inzetten op digitale inschrijven. Onze diensten willen zeker 

niet blijven zitten in het manuele van de inschrijvingen want dit vraagt een behoorlijke inspanning bij 

hen.  

NOOT : gezinnen die een VT1 pas hebben, krijgen 70% korting op het inschrijvingsgeld (ze betalen     

€23 voor een volledig schooljaar) én als Deeltijds Kunstonderwijs kunnen wij ook onder de    

Coronamaatregelen in Code Oranje en Rood verder les blijven geven. 

Ondersteuningsmogelijkheden  

Voorstelling Fiola vzw met gespreksvoerder Carla:  
Carla Schacht - Teamcoach van één van de minderjarige teams bij Fiola. Er zijn twee teams : waarvan 

hiervan één in Zuid-Oost- Vlaanderen. Carla doet ook begeleiding in Aalst en Ninove.  

Teamcoach even voorstellen, dit gaat beknopt zijn met de focus op onze noden te Ronse. 

Fiola geeft ondersteuning voor iedereen met een beperking over heel Oost-Vlaanderen.  

Men kent het vroegere WEB in Ronse, Fiola is een fusie van 6 diensten, waarbij er een minderjarige 

en een meerderjarige werking is en 1 ervan was het WEB in Ronse voor meerderjarigen en de 

anderen waren de diensten voor minderjarigen. Nu zijn we gefusioneerd, en is er een opsplitsing 

voor enerzijds meerderjarigen/volwassenen met een beperking en misschien komen onze diensten 

er ook mee in aanraking als het bv gaat om de ouders van kinderen waarbij de ouders zelf een 

beperking hebben, deze worden dan ondersteund door Fiola, de meerderjarige hulp.  

 

Even een korte toelichting over de minderjarige werking: kind heeft zelf ontwikkelingsprobleem of 

een vermoeden van een beperking. Fiola gaat vooral focussen op mentale en motorische beperking. 
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Daar kan bijkomend een bijkomende ASS of visuele problematiek of gedragsstoornis aan gekoppeld 

worden.  Bij de kleinere groepen dus van 0tot3jaar.  

Er zijn verschillende manieren van begeleiden, een van de grotere zaken is de vroeg begeleiding, dit 

is verdeeld onder verschillende teams. Waarvan er een team is van 0tot6 jaar en een team van 6 tot 

18 jarigen.  

 

Als we dan bv bij de groep zitten van 0-12kijken we naar het gezin en het kind waarbij er een 

vermoeden is van een beperking (dit kan heel ruim zijn, ontwikkelingsvertraging en dus geen 

zekerheid van beperking zeker bij 0 tot 3 want daar wordt ook geen diagnose gemaakt) of 

twijfel/zorg en door de laagdrempeligheid is het ideaal om traject te starten. Alles vertrekt vanuit 

een vrijblijvend kennismakingsgesprek bij de ouders en gaan samen met de ouders of ze zich terecht 

zorgen maken en hier dan al dan niet ondersteunen op vlak van ontwikkelingsbegeleiding, 

opvoedingsondersteuning, psycho-educatie,… mee het traject met de ouders, mee doorverwijzen, 

hulpmiddelen aanvragen, mee naar de consultaties,   

Daarnaast is er ook een module voorpremature kinderen, vaak is dat een heel moeilijke start 

geweest waarbij dat het thuiskomen met de kinderen niet altijd evident is en waarbij de ontwikkeling 

ook voor een deel anders verloopt. Ook hier gaan we samen met de ouders de noden bekijken. Niet 

elke premature baby heeft dezelfde ondersteuning nodig. Soms gaat het ook echt over kinderen die 

het niet goed doen en dan zijn we er wel vroeg bij. VISIE is dan ook, hoe vroeger men erbij is met een 

ontwikkelingsvertraging of bij een vermoeden van, hoe meer er men daaraan kan doen en tijd dat 

men heeft om er een netwerk rond te vormen en juiste ondersteuning te zoeken  en toeleiden voor 

de verschillende diensten. Als er wel al een diagnose is of degene die uit school doorverwezen 

worden ook daar bieden we ondersteuning. Dit kan tot 18jaar, dit is dan voor de minderjarige 

werking. Voor de meerderjarige werking ligt de focus op de jongere zelf en we zien daar ook al vaak 

dat ze anders zijn, zo gaan we in op emotionele regulatie, pestgedrag, hoe omgaan met de beperking 

en dit allemaal ondersteunen. Of kijken naar de vrije tijds besteding maar bij de jongere kinderen ook 

kijken naar opvangmogelijkheden, ondersteuning in die opvang, hoe/wat doe je dat om een kind met 

een motorische aandoening op te vangen? Hoe geef je sondevoeding,… zowel in de opvang, school 

als de vrije tijd.   

Dit is het aanbod samen met de ouders? Dit is dan ook heel vrijwillig van de ouders. 

Fiola wordt gesubsidieerd door VAPH.  

Andere zaken die wel interessant kunnen zijn: sinds kort bestaat er ook globale individuele 

ondersteuning (GIO) en dit is een samenwerking tussen opgroeien en het VAPH.  

https://www.vaph.be/professionelen/rth/subsidiering/globale-individuele-ondersteuning 

Dit bestaat nog niet lang, zelf zijn we ook nog wat zoekende hierin. Verschillende diensten kunnen dit 

ook verschillend invullen, daar is momenteel nog geen duidelijk zicht op. Dit gaat voornamelijk over 

de ondersteuning in de kinderopvang en in de kleuterschool tot en met het eerste leerjaar. Hierbij 

gaat Fiola de expertise een deel delen met de vragen van de juf/kinderverzorgster. Fiola gaat dus 

mee observeren, advies geven vanuit de expertise hoe de inclusie kan bevorderd worden. Het zijn 

wel geen helpende handen maar wel advies van expertise hoe ze zaken kunnen aanpakken. Het kind 

erin ondersteunen naar inclusief onderwijs. Het is ook niet de bedoeling dat dit het hele schooljaar is, 

maar de focus is daar op de opstart voor als het kindje ergens terechtkomt.  

 

Siska stelt vraag naar Koen (kunstacademie): Tijdens de vorige vergadering had de collega Marian 

Loman even gesproken over een aanbod naar muziektherapie voor kinderen met een beperking. 

https://www.vaph.be/professionelen/rth/subsidiering/globale-individuele-ondersteuning
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Voor vandaag heeft Siska ook enkele ondersteuningsmaatregelen gezocht omdat er graag zou willen 

inzetten in de inclusie opvang aangezien er een beperkt aanbod is in Ronse.  

Voor vandaag is er iemand (Carla) die graag wat extra informatie zou willen geven over het aanbod 

van Fiola. Fiola is een organisatie in Ronse die eigenlijk een expert is op het veld. 

Even het woord geven aan Fiola om dat te kijken naar welke ondersteuningsmaatregelen kunnen zijn 

als men in zijn aanbod inclusief wil werken. Ook wel begrepen dat er in het verleden met de partners 

van HvhK naar aanleiding van de voorschrijving van de kampen dat er wel een open ‘mind’ is in 

Ronse voor inclusie, zo staat bv de speelpleinwerking ervoor open om kinderen met een lichtere 

beperking (want het moet ook haalbaar zijn voor de animatoren). De samenwerking verloopt hier 

ook best vlot.  Voor de sportkampen is er ook een inclusief aanbod.  

Nog een andere manier van werken dat Fiola aanbiedt is ‘outreach’ en dat is eerder voor 

jeugdwerking, speelpleinwerking, kinderverzorging,… waarbij dan bv die muziektherapie in kan 

gebruikt worden. Hierbij kijken we hoe de werking ingericht kan worden voor inclusief aanbod maar 

ook de kennis delen.  

De ondersteuningen zijn niet zo goed gekend terwijl ze wel gratis zijn!  https://fiolavzw.be/ 

Julien: Heeft onlangs contact gehad met Frank Vanbeneden die ook bij Fiola werkt, dat was toen in 

kader van het project van een mogelijk Overkophuis. Toen leek het wel interessant om los van de 

Overkophuizen eens onze hoofden samen te steken en te kijken naar het aanbod en welke stappen 

we kunnen zetten om in de vrije tijd inclusief aanbod te kunnen hebben/vergroten.  

Koen: Scholen, leerplichtonderwijs,.. De DKO is niet gelinkt aan een CLB dus kunnen geen beroep 

doen aan rechtstreekse hulp, terwijl ze wel degelijk onderwijs zijn in de kunstacademie. Nu dit 

aanbod waar u het over heeft is dit dan enkel voor ouders of kunnen leerkrachten of kunstacademie 

ook aankloppen bij Fiola? 

Carla: Deel 1 ging inderdaad vooral over het ondersteunen van de ouders maar de outreach is 

ondersteuning voor iedereen die in aanraking komt met mensen met een beperking en dus kan het 

bij iedereen zijn. We vertrekken samen om te gaan kijken hoe we zaken inclusiever kunnen maken. 

Men kan de vraag gewoon op de dienst stellen en dan kijken we of we er iets mee kunnen doen of 

niet. Het is wel jammer dat het nog steeds niet zoveel gebruikt wordt.  

Koen: Het lijkt me wel een heel interessant aanbod, zeker die adviezen en expertise en het 

klankbord. Vaak vertrekken we vanuit onze ervaring  

Carla: het is ook niet de bedoeling dat we er een vorming van maken. Dat is nog iets anders, wekijken 

echt van situatie tot situatie, vraag, inzicht verbreden zodat mensen zelf weer verder aan de slag 

kunnen.  

Voorzitter bedankt Carla en is tevreden over de zaken die zijn uitgewisseld en juicht de diensten, 

samenwerkingen en ideeën toe. Geeft ook het woord aan Kathleen die een vraag had naar de BKO 

toe.  

Kathleen: De scholen sluiten maar kleuter blijft open, wat nu met de opvang voor de kinderen +6. 

Want niet alle ouders zijn in staat om hun kinderen op te vangen. Concreet de vraag: zal er vanuit de 

BKO opnieuw een soort crisisopvang zijn, is het dan met volledige vragen,… 

Valerie: Noodopvang zal waarschijnlijk wel zijn. Er zijn ook al enkele plannen maar we moeten nog 

overleggen. Bepaalde locaties hebben enkel kleuters, andere hebben gemengd onderwijs, er zijn er 

ook die helemaal geen kleuter hebben dus we er is nog concrete duidelijkheid. 

Kathleen: los van Corona nog een vraag: als een ouder onverwachts opvang nodig heeft, waar 

kunnen wij de ouder dan naar verwijzen, bij wie moeten ze dan terecht. Het kan niet meteen naar 

school maar kan ook niet opgevangen worden door familie.  

Siska: buiten Corona tijden vermoed Siska kan men altijd opvang voorzien, ook als het kind ziek is en 

https://fiolavzw.be/
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het Huis van het Kind kan zeker helpen bij het zoeken naar en de ouders daarin te ondersteunen. 

Daar heeft Siska een overzicht over. Ook als het kind niet ziek is zijn er initiatieven. Valérie beaamt dit 

en geeft aan dat zieke kinderen niet naar de opvang mogen maar anders wel. 

VCOK 
= een mogelijkheid tot ondersteuning – Anne Sophie Dhaenens van Mentes ondersteunt zelfstandige 

onthaalouders omtrent hun pedagogisch beleid : gericht met hun concrete leervraag op pad, 

netwerken,…. Vormingen rond inclusie zijn mogelijk mocht daar vraag naar zijn. 

 

Komma vzw 

 
 

www.vdkomma.be maakt deel uit van het Ondersteuningsnetwerk Kinderopvang. 

In sommige gemeentes/ steden wordt er beroep gedaan op Komma vzw als experten ondersteuning 

bij de lokale LOK’s. Wij kunnen in Ronse hier ook ondersteund worden, dan kunnen we niets 

mislopen voor Ronse. We zijn in overleg gegaan om dit eventueel te organiseren, maar willen dit 

eerst aftoetsen in het LOK.  

De wetgeving en reglementering dient steeds opgevolgd te worden, dit is niet haalbaar binnen de 

personeelsbezetting die Hvhk heeft. Dit is de plaats om dit aan te kaarten en eventueel te kijken naar 

externe expertise, al was het maar 2keer op een jaar ondersteuning krijgen rond de regelgeving.  

Zij maakten hiervoor een offerte:  - Richtprijs : 2LOK’s  (met verslaggeving en uitnodigingen versturen 

met onkosten) kwam neer op 500EURO. Dus 250 per LOK. 

Voorzitter: even aftoetsen bij Stefanie als men hier een advies op geven maar moet men hier 

voorafgaand niet eerst het vast bureau op aanspreken.  

Stefanie: ja, inderdaad. Dit gaan we ook eens moeten bekijken in welke mate de regelgeving met de 

overheidsopdrachten en of dit van toepassing is of niet en we kunnen dit zeker intern bespreken en 

wil dit zeker ook voorleggen aan het vast bureau.  

Voorzitter: stelt voor dit onderwerp dan even uit te stellen en eerst afwachten op wat het vast 

bureau laat weten. Aangezien we geen advies kunnen geven over iets waar men nog niet precies 

weten waarover we praten. Dit lijkt me best lastig.  

Het Lokaal Overleg Kinderopvang adviseert het inschakelen van vzw KOMMA voor het LOK nog 

eens te bekijken na voorlegging op Vast Bureau.  

 

STAVAZA : aanvragen voor 10 bijkomende plaatsen inkomenstarief 
(T2) voor Ronse.  
er zijn nog geen aanvragen binnengekomen. Hiervoor is tijd tot 30 maart.  

http://www.vdkomma.be/
http://www.ondersteuningsnetwerkkinderopvang.be/
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Momenteel zijn er nog geen officiële aanvragen binnengekomen, Infano heeft wel contactgenomen 
en zou interesse hebben in de 10 bijkomende plaatsen inkomenstarief. We hebben tijdens het  
vorige LOK een beoordelingsprocedure goedgekeurd en deze voorgelegd samen met een aantal 
criteria. Wanneer Siska het dossier binnenkrijgt, (want dat zal voor 30maart zijn) zal zij een advies 
dossier schrijven op basis van die criteria. Momenteel zijn zij de enige organisator die interesse 
getoond heeft in Ronse. 
 
An: Nu zijn ze toch niet actief in de regio? Best vreemd dat ze in Ronse willen aansluiten?  
Voorzitter: het gaat om de herbestemmingsplannen van de kerken dat zij aan het kijken zijn om een 
kinderopvanginitiatief uit te bouwen in Ronse. Het gaat dan ook meer bepaald over de Klijpe.  
An: Het lijkt me wel jammer dat er dan niet gedacht wordt aan de diensten die al werkzaam zijn in de 
gemeente.  
Voorzitter: dit is echter wel al besproken vorige keer op het LOK, toen bleek er niemand 
geïnteresseerd in de 10bijkomende plaatsen. Toen heeft Infano zich plots gemeld bij ons en gezien 
het meerjarenplan van de kinderopvanginitiatieven zeker diegene waarbij we meer spreiding willen 
over het grondgebied toch prioritair vinden. Ook zijn de contacten daar aangelegd naar aanleiding 
van de herbestemmingsplannen voor kerken en kunnen wij de mensen ook niet verbieden van dit te 
komen doen op ons grondgebied.  
An: Dat begrijp ik ook maar met hoe meer spelers we aan de slag gaan hoe moeilijker het ook zal 
worden voor iedereen. Dus in die zin is het vooral in de kinderopvang voornamelijk het probleem 
niet zozeer om mensen te vinden maar eerder in het vinden van locaties. 
Is er nog tijd om in te dienen?  
Siska:  tot 30maart kan er een dossier ingediend worden. Vorige keer hebben we het erover gehad, 
dit was naar aanleiding van de oproep van ‘Agentschap Opgroeien’ dat er 10 bijkomende 
inkomenstariefplaatsen kwamen. We zijn dan ook blij dat er ingediend wordt, vooral omdat we ook 
meer willen inzetten in kinderopvang en de toeleiding ervan in Ronse. Maar natuurlijk begrijp ik uw 
bezorgdheid.  
An: als de locatie voor handen is dan is het voor ons natuurlijk ook interessant ! Want er zijn 
voldoende onthaalmoeders maar niet voldoende locaties.  
Voorzitter: Wij zetten jullie dan ook als geïnteresseerden.  
 
De uitbreiding gaat over plaatsen groepsopvang en dus niet om gezinsopvang. In die context was er 
dan ook heel weinig interesse van andere spelers. 
 De herbesteding van de kerken is een zaak die er dan na het LOK is bijgekomen waar contacten zijn 
ontstaan met de kerkfabrieken waar wijzelf niet echt iets mee te maken hebben en dus is het ook 
niet zeker dat dit rond komt en dus dienen we nog af te wachten.  

 

LOKAAL LOKET KINDEROPVANG 
 

De Kinderopvangwijzer is de software waar we mee werken voor het LLK. Wij moeten dus sinds 2020 
de  opvangvragen registreren. Nu is de berichtgeving dat men vooral de vragen waar men geen 
antwoord op vindt dat deze in eerste instantie belangrijk zijn om te registreren.  
Krista: Het is belangrijk om alle vragen te hebben maar zeker degene waar geen antwoord op is. Daar 
heeft Opgroeien ook enkele criteria over want wat betekent ‘geen antwoord vinden op de vraag van 
de ouders”. Het zijn deze cijfers die jaarlijks naar Opgroeien worden doorgestuurd. Langs de ene kant 
gaat het over de verantwoording van de subsidies die men ervoor krijgt en een tweede zaak gaat dit 
over het deel van de subsidies voor baby’s en peuters naar de uitbreidingen toe dat er altijd een 
percentage zal voorbehouden worden voor die gemeenten en steden die eigenlijk via het Lokaal 
Loket kunnen aantonen dat er een bepaalde soort opvang tekort is in hun gemeente. We zijn 
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begonnen met 5% vrij te stellen en ondertussen gaat dit al om 10% van een aantal zaken en de 
bedoeling is om dit in de toekomst verder uit te breiden.  

Kinderopvangwijzer 
In Ronse  hebben we de Kinderopvangwijzer als software, zoals nog enkelen in onze regio (bv 
Oudenaarde) https://www.kinderopvangwijzer.be/ronse/  
Het engagement dat wij vragen van de kinderopvanginitiatieven is om de vragen die ze krijgen via de 
Kinderopvangwijzer te registreren. De kinderopvangwijzer biedt een overzicht aan ouders mbt de 
verschillende locaties in Ronse en ouders gebruiken dit als tool om hun vraag echt te stellen aan één 
of meerdere initiatieven.  
Bovendien kan de organisator bij een vraag verschillende indicatoren aankruisen : dringende 
opvangvraag, opvangvraag voor ruimere openingsmomenten, gezin dat tot de voorrangsgroepen 
behoort, kind met specifieke zorgbehoefte,..  
Er komen veel signalen omtrent de kinderopvangwijzer dat hij niet zo gebruiksvriendelijk is. De 
registratie verliep ook niet automatisch. Op het formulier dat je kan downloaden als beheerder dat 
automatisch ingevuld wordt, stond er 1 opvangvraag. Nadat dit gecontroleerd en aangevuld werd 
door Vandasin (  = software-aanbieder )  komen we tot de  
volgende registratie van de opvangvragen.  De registratie van de opvangvragen via de 
kinderopvangwijzer zijn doorgegeven aan Kind en Gezin.  
 

 

Bekendmaking 
Wij hebben nog geen echte bekendmaking gedaan, noch het platform gepromoot. Ook is er nog geen 
vorming georganiseerd. De loket module is nu uitgebreid, dus we moeten de 
kinderopvanginitiatieven warm maken om de indicatoren aan te kruisen. Deze werden niet 
geregistreerd.  Verder buiten het publiceren in het boekje ‘Inzicht of rondom Ronse” is er ook nog 
niet zoveel reclame rond gemaakt omdat de mogelijkheden er ook nog niet opstaan.  
Het is natuurlijk ook niet zo makkelijk om iets bekend te maken wanneer de gegevens die erop staan 
niet actueel zijn.  
 
Belangrijk :  
- inzetten op bekendmaking  
-software pakket bekijken om het dan ook echt te promoten, vorming te geven aan organisatoren 
kinderopvang zodanig dat deze gebruiksvriendelijker wordt.  
 

https://www.kinderopvangwijzer.be/ronse/
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Krista: Geeft aan dat we nu al in aanmerking kwamen voor de 10plaatsen. Vanaf volgend jaar zullen  
steden en gemeenten moeten kunnen aantonen dat ze dat soort plaatsen nodig hebben via het 
Lokaal Loket Kinderopvang.  
 
Vanaf 2020 wordt elk gesubsidieerd Lokaal Loket Kinderopvang verwacht ook bijkomend de volgende 
types van opvangvragen te registreren: 

 
• dringende opvangvragen 
• opvangvragen voor ruimere openingsmomenten 
• opvangvragen van gezinnen die behoren tot de voorrangsgroepen 
• opvangvragen van kwetsbare gezinnen 
• opvangvragen voor kinderen met een specifieke zorgbehoefte 

 
TER INFO :TOELICHTING OVER DE TYPES VAN OPVANGVRAGEN 

 
Een dringende opvangvraag is een opvangvraag met gewenste startdatum binnen de maand na de 
aanvraag. 
Opgelet: het Lokaal Loket Kinderopvang registreert elke vraag die voldoet aan deze definitie MAAR 
voor de organisator kinderopvang met subsidie voor dringende opvangplaatsen zal het kind pas in 
aanmerking komen voor de specifieke subsidie als het gezin ook voldoet aan één van de vier redenen 
die de regelgeving voorschrijft. Meer info: https://www.kindengezin.be/kinderopvang/sector-babys-
en-peuters/subsidies-en-financieel/dringende-groepsopvang/ 
-Een opvangvraag voor ruimere openingsmomenten is een opvangvraag voor atypische 
openingsmomenten, met name voor 7u ’s morgens, na 18u ’s avonds of op weekenddagen en 
feestdagen. 
-Een gezin dat behoort tot de voorrangsgroepen is een gezin dat voldoet aan minstens twee van de 
volgende kenmerken: 1) heeft opvang nodig in functie van werk, opleiding of inburgering; 2) 
alleenstaande; 3) laag inkomen; 4) pleeggezin. Bijkomende voorwaarde VOOR BRUSSEL: minstens 
één ouder is het Nederlands voldoende machtig. 
-Een kwetsbaar gezin is een gezin dat voldoet aan minstens twee van de volgende kenmerken: 1) 
heeft opvang nodig in functie van werk, opleiding of inburgering; 2) alleenstaande; 3) laag inkomen; 
4) gebrekkige gezondheids- en/of zorgsituatie; 5) laag opleidingsniveau. Kenmerk 3), 4) of 5) moet 
minstens aanwezig zijn. 
-Een opvangvraag voor een kind met een specifieke zorgbehoefte is een opvangvraag van een kind 
dat door medische of psychosociale problemen meer intensieve zorgen nodig heeft. 
Opgelet: het is niet omdat de ouder aangeeft dat het kind intensieve zorgen nodig heeft, dat de 
organisator automatisch in aanmerking komt voor de subsidie. Meer info over de subsidie individuele 
inclusieve opvang: https://www.kindengezin.be/img/subsidie-inclusieve-opvang.pdf 

 

Opvang Vlaanderen door Qubitec 
 
Opvang Vlaanderen is een software van Qubitec : Oudenaarde, Zwalm en Wortegem -Petegem 
denken na over QUBITEC. Opvang Vlaanderen. 
Anton Aerts kan nu kort een presentatie geven omtrent deze software. 
 
Ons contract met de Kinderopvangwijzer loopt af in september. De presentatie zou nu max20min 
duren. 
  
Kostenplaatje : QUBITEC vraagt het volledige subsidiebedrag, (kleine 5000euro) De 
kinderopvangwijzer is  goedkoper. Opvang Vlaanderen zou wel gebruiksvriendelijker zijn en er is ook 
een mobiele applicatie.   

https://www.kindengezin.be/img/subsidie-inclusieve-opvang.pdf
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Voorzitter: om de presentatie nu te laten doorgaan van Anton (de nieuwe ) software gaan we eerst 
even kijken of het wel past  binnen de agenda van de andere leden die rond de tafel zitten en anders 
kunnen we het op een ander moment doen.  
 
Diegenen die de presentatie nog willen volgen, kunnen blijven. De presentatie wordt meegestuurd 
met verslag. Anton doet de voorstelling van Opvang Vlaanderen. We nemen dit mee voor overleg 
naar de volgende vergadering. Dit kan ook verder besproken worden met de voorzitter of we het 
noodzakelijk vinden om met een andere provider in zee te gaan.  
 

Een korte samenvatting/feedback van de organisatoren kinderopvang mbt LLK 
 
Sommigen vinden de kinderopvangwijzer minder gebruiksvriendelijk, anderzijds bv Niki die er wel 
goed mee kan werken.  
 
Voor An is het voornamelijk omdat ze voor verschillende gemeentes moeten werken en dat het daar 
dan vastloopt. In het systeem zelf lukt het maar als men moet  switchen dan zijn er heel wat 
foutmeldingen.  
Niki geeft een tip aan An, waarbij ze zegt dat het mss een idee zou zijn waarbij elk initiatief zijn eigen 
pagina beheert en dat An enkel de toezicht houdt en eventueel feedback geven als er iets is dat niet 
past. An zegt dat dit even in overweging is genomen maar na overleg met Tineke, was er een 
gemeenschappelijke beslissing om het niet te doen. Het is dan ook een extra taak die erbij komt, de 
privacy van de ouders,.. 
Siska: stel dat er een opvangvraag is en er is geen opvang voor, wat dan? Of gebeurt dit weinig?  
 
An: Momenteel zijn er altijd wel mensen die we kunnen doorgeven. Als wij echt geen plaats hebben 
verwijzen we door naar andere diensten.  
Niki: ik merk ook wel een verschil dat als ik geen plaats heb en mensen doorverwijs naar de 
Kinderopvangwijzer dat er vroeger geen herkenbaarheid was maar dat de mensen het nu wel 
herkennen. Het wordt waarschijnlijk niet gebruikt zoals het zou moeten maar mensen vinden er wel 
de weg.  
 
Siska: dit klopt, er zijn inderdaad veel meer bezoekers dan dat er effectief aanvragen zijn op de 
kinderopvangwijzer.  
 
Krista: de Kinderopvangwijzer daar meer op inzetten maar ook de verwachtingen van de ouders, wat 
zij erin moeten zetten verduidelijken. Reclame maken dat men met zijn vragen ook op dit platform 
terechtkan. Onderling ook afspreken, hoe doen we het, doorgeven of eerder doorverwijzen naar 
Kinderopvangwijzer? Of we steken het er zelf in? Om te kijken hoeveel stappen ouders moeten 
zetten.  Op termijn voor de moeilijkere vragen of voor de kwetsbare gezinnen ook een vervroeging, 
(zoals de voorinschrijvingen) dit zijn stappen die er ook nog kunnen inzitten. Het gaat verder dan 
enkel de beleidsinformatie. Elk systeem valt of staat wel met de informatie die erop staat.  
Het is ook belangrijk volgens de oproepen die in het reglement staan, zorgen dat alles duidelijk is.  
Siska : Eva, (Sprookjesbos) wat als jullie geen antwoord kunnen bieden op een opvangvraag  wat 
doen jullie doen? Eva : wij verwijzen wel door. Niet via de opvangwijzer want het is via mail dat dit 
vaak gebeurd, en via de bekende kanalen.  
 
Het Lokaal Overleg Kinderopvang adviseert verder onderzoek naar provider voor LLK 

Varia 
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vaccinatie reservelijst voor onthaalouders : 

In bepaalde gemeenten kunnen onthaalouders zich op een vaccinatie-reservelijst zetten. Is dit voor 
Ronse ook het geval? 
Dominique: het is heel jammer dat wij nog steeds niet gezien worden als zorg binnen het 
vaccinatiebeleid, wij doen aan zorg en krijgen ook zorginspectie over de vloer en toch worden wij 
niet erkend als zorg!  
Ikzelf heb me opgegeven als vrijwilliger in het vaccinatiecentrum bij het administratieve gedeelte en 
toen ook zelf gevaccineerd.  
In de kinderopvang van Glorieux zijn de opvoeders wel allemaal gevaccineerd (verdienste van 
Christel waarvoor dank). Een mail naar Wim gestuurd of het ook mogelijk zou zijn om vanuit de stad 
Ronse dit te ondersteunen omdat er een interministerieel besluit is waarin er staat dat de centra zelf 
mogen kiezen of er een tweede reserve lijst komt en daar kunnen politieagenten, brandweer, kind 
begeleiders? Vrijdag te horen gekregen dat het vaccinatiecentrum VLAR er niet mee wil werken met 
de reservelijsten en als ze beweren dat ze daar niet aan meedoen, ik ben gaan helpen en zag zelf dat 
er wel degelijk brandweermensen en politie op de lijst staan. Deze verdienen het ook wel maar wat 
met ons als kinderbegeleiders.  
Er was ook een ‘crewmeeting “waarbij ze uitleg gaven over het vaccinatiecentrum, ik heb toen tot 
het einde gewacht tot er niemand meer over bleef en heb dan toen ook mijn vraag gesteld. De 
reactie kwam toen dat het een keuze was om een rappere algemene vaccinatie te krijgen. Waarom 
staan er dan wel anderen op de lijst? Wel deze hebben een aanvraag ingediend terwijl er bij ons van 
K&G gevraagd/verwacht wordt dat wij zonder mondmaskers moeten werken omdat dit oa 
pedagogisch beter verantwoord is naar de kleine kinderen toe. Wij moeten (als onthaalouder) ons 
huis openstellen, er is dan ook snot en stoelgang waarbij dat we in aanraking komen. Daarom is het 
juist belangrijk dat wij wel tot die reservelijst behoren! Laten we hopen dat het hen duidelijk is 
geworden het zou natuurlijk ook fijn zijn als er door de gemeente ook nog eens de oproep komt om 
verdere stappen te ondernemen om ons toch op de 2e reservelijst te zitten. Blijkbaar zouden de 
burgemeesters per gemeente ook per week een overlegmoment hebben met het vaccinatiecentrum. 
Misschien zou het ook fijn zijn om meneer Dupont daarop aan te spreken.  De reden waarom dit zo 
belangrijk is, is dat het bij de verschillende opvanginitiatieven over heel Vlaanderen bv in 
Oudenaarde (de Engeltjes) die hebben het ongeluk gehad dat het Coronavirus er tweemaal binnen 
gekomen was. De laatste keer waren er ook heel wat besmettingen met een overlijden van een 
grootouder van de begeleiders tot gevolg.  
Wim: dit is in de vooravond in het gemeentehuis ook eens besproken geweest met de burgemeester 
en Jasmien Decock (de Corona-ambtenaar) zij gaan dit verder opnemen. Ik denk wel dat het daar ook 
wel naar boven is gekomen dat dit zeer eigenaardig is dat jullie niet als zorg worden beschouwd. Dit 
wordt zeker vervolgd! De burgermeester zal dit dan ook opnemen met de mensen van de 
eerstelijnszone van het vaccinatiecentrum. 
 
Het is ook voor elke gemeente anders!  
An: ook tegen mij hebben ze duidelijk gezegd  dat ze ervoor kiezen om dit in de Vlaamse Ardennen 
niet te doen. 
Valérie vraagt na of er eventueel dan ook een uitbreiding zou zijn naar de buitenschoolse opvang.  
Voorzitter: We zullen eerst stap voor stap aan de slag gaan. Momenteel kijkt men naar de 
opvanginitiatieven en is er nog geen duidelijkheid over BKO.  

 

Dag van de onthaalouder en kinderverzorgers  

is op dinsdag 12 oktober ‘21 :  hier kunnen we misschien een afterwork of een ontbijt (het weekend 
ervoor/erna) combineren met een vorming omtrent registratie van opvangvragen voor het LLK ? 
Voor het budget zullen we moeten bevragen bij de Welzijnsraad.  
 
Als we iets willen organiseren zou het al in een weekend moeten of ’s avonds en hier wou ik dan 
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even aftoetsen wat de beste formule is om zoveel mogelijk onthaalouders te bereiken maar ook op 
een manier dat het niet meteen een verplichting is.  
 
Dominique: er is ooit een ontbijtsessie geweest waarbij de reacties toen heel positief over waren. In 
de avond zal voor sommigen een probleem zijn aangezien we ook vroeg moeten opstaan voor de 
opvang zelf.  
Tineke: globaal kunnen we dit niet meteen kiezen.  
 

Subsidiereglement voor onthaalouders  

is goedgekeurd en gaat in werking vanaf 1 maart 2021, de deze staan ook al op de website. Het is dus 

inderdaad niet meer de bedoeling dat je een factuur binnensteekt maar dat er per kop een subsidie 

gegeven wordt.  

- https://www.ronse.be/sites/ronse/files/2021-02/Subsidiereglement_onthaalouders.pdf 

- https://www.ronse.be/sites/ronse/files/2021-

02/Aanvraagformulier_starterspremie_onthaalouders.pdf 

- https://www.ronse.be/sites/ronse/files/2021-

02/Aanvraagformulier_subsidies_onthaalouders.pdf 

- https://www.ronse.be/sites/ronse/files/2018-

09/Subsidiereglement_onthaalouders_beslissing_GR.pdf 

Hiervan gaan we ook nog eens een mailtje opstellen en doorgeven aan de onthaalouders.  

 

Een tip vanuit de academie  

(tip komt van Marjan) Woensdag 19mei van 18u-20u gaat er een gratis probeerles drama voor 

anderstalige jongeren tussen 12-15jaar. Dit gaat door op de academie in de Wolvenstraat.  

- Binnenstebuiten ook nog eens in de kijker zetten : van 4januari tot 17mei voor kinderen als 

voor volwassenen. Concreet: in Ronse maar ook bij de buurgemeenten waar we actief zijn als 

academie, kan je tentoonstellingen, theaterstukken,..  gaan bekijken. Soms zijn er sporen van 

wat er is en anders is er een doorverwijzing met de QR-code naar de website waar men de 

kinderen aan het werk kan zien https://www.kunstacademievlaamseardennen.be/binnenste-

buiten 

 

 

Voorstel volgende vergadering : woensdag 8 september om 18u. 

https://www.ronse.be/sites/ronse/files/2021-02/Subsidiereglement_onthaalouders.pdf
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https://www.ronse.be/sites/ronse/files/2021-02/Aanvraagformulier_subsidies_onthaalouders.pdf
https://www.ronse.be/sites/ronse/files/2021-02/Aanvraagformulier_subsidies_onthaalouders.pdf
https://www.ronse.be/sites/ronse/files/2018-09/Subsidiereglement_onthaalouders_beslissing_GR.pdf
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